
 
 

 

Protokoll fört vid SPF Mälaröarnas (802422-7400) årsmöte den 

12 februari 2024. 

 

Lokal: Erskinesalen i Ekerö centrum.  Närvarande medlemmar: 98. 

 
§ 1. Mötets öppnande. 

Ordförande Ulf Pewe öppnade årsmötet och hälsade alla varmt välkomna. Mötet inleddes med en 

tyst minut för de medlemmar som gått bort under året. 

 

§ 2. Val av funktionärer. 

Till ordförande för årsmötesförhandlingarna valdes Jan Byström. 

Som sekreterare valdes Lars Samuelsson. 

Som justerare valde mötet Kerstin Samuelsson och Claes Fernström. 

 

§ 3. Kallelse till årsmötet. 

 Årsmötet har utlyst i behörig ordning, den 13 december 2023 kom annons ut i lokaltidningen, samt 

att medlemmarna erhöll e-postmeddelande eller vanlig post med kallelsen. 

 

§ 4. Föredragningslista. 

Mötet fastställde föredragningslistan. 

 

§ 5. Verksamhetsberättelse för 2023. 

Verksamhetsberättelsen har lagts ut på föreningens hemsida samt att den visades på mötet, på 

storskärm. Ulf Pewe redogjorde för verksamhetsberättelsen varefter mötet fastställde 

verksamhetsberättelsen för 2023 och den lades till handlingarna. 

 

§ 6. Årsbokslut 2023. 

Kassören Ylva Lilliesköld redogjorde för balans- och resultaträkning för 2023.  

Informationen har varit tillgänglig på föreningens hemsida samt visades på mötet. 

Mötet godkände balans- och resultaträkning för 2023 och de lades till handlingarna. 

 

§ 7. Revisorsberättelse. 

Ulf Pewe läste upp revisorernas berättelse, och den lades till handlingarna. 

 

§ 8.  Ansvarsfrihet för styrelsen för 2023. 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023-01-01 – 2023-12-31. 

 

§ 9. Kostnadsersättning för styrelsen. 

Arvode utgår ej till styrelseledamöter eller andra funktionärer. För direkta kostnader i samband med 

styrelsearbetet utgår ersättning. Styrelsen och övriga funktionärer för föreningen, inbjuds årligen till 

en dags ”styrelseutbildning” i form av en bussresa eller annan aktivitet i närområdet. 

Beloppet maximeras till 25 000 kronor för hela året 2024. 

 

 



 

§ 10. Budget för 2024. 

Budgeten för 2024 har lämnats till samtliga medlemmar via föreningens hemsida och Ylva 

Lilliesköld presenterade budgeten. Mötet godkände budgeten för 2024. 

 

§ 11. Verksamhetsplan för 2024. 

Ulf Pewe föredrog verksamhetsplanen för 2024 varefter mötet fastställde verksamhetsplanen för 

2024 som varit tillgänglig på föreningens hemsida samt visades på årsmötet. 

 

§ 12. Årsavgift för 2025. 

Styrelsens förslag för årsavgift 2025 är 300 kronor (för medlem) vilket godkändes av årsmötet.  

Avgiften för vän medlem är oförändrat 70 kronor.  

 

§ 13. Valärenden: Följande val förrättades i enlighet med valberedningens förslag: 

 

a) Ordförande för 2024, Nyval: Eva Sydhoff Henriksen 1 år 

 

b) 4 styrelseledamöter, Kjell Pettersson, Suzanne Julin, Ylva Lilliesköld och Günter Schultz 

samtliga omval för 2 år. 

 

c) Fyllnadsval ledamot, Birgitta Brydolf, 1 år. 

 

d) Val av två revisorer, 1år.Omval av Kerstin Ribbhagen samt övrig revisor vakant. Uppdrag 

till valberedningen att under året komplettera med förslag om ytterligare revisor.                                           

Till revisorssuppleant 1 år omvaldes Hans Bark. 

 

§ 14. Val av valberedning. 

 3 personer för 1 år varav en är sammankallande. Årsmötet utsåg till valberedning för 2024,   

 Margareta Svenmarck är sammankallande och Bertil Magnusson och Hans Bark. 

 

§ 15. Val av ombud och ersättare till distriktsstämman. 

 Mötet valde Eva Sydhoff Henriksen och Lars Samuelsson till Distriktsstämman. 

 

§ 16. Val av ombud till KPR. 

 Mötet valde Eva Sydhoff Henriksen, Lars Samuelsson och Suzanne Julin till KPR och Elisabeth 

Rimér- Asplund som ersättare. 

 

§ 17. Motioner. 

Inga motioner har inkommit  

 

§ 18. Förslag från förbund, distrikt och föreningsstyrelsen. 

Inga förslag fanns att redovisa. 

 

 

§ 19.Övriga frågor. 

Stämman framförde önskemål om att föreningen ska skriva Nyhetsblad som distribueras till 

medlemmarna under året. Vidare framfördes erbjudande från Ekerö Tennisklubb om att Seniorer är 

välkomna att spela ”tennis på stuts” under året. 

 

 

 

 



 

 

 

 

§ 20.Nya styrelsen presenterades. 

 

§ 21.Mötets avslutande. 

Mötesordförande Jan Byström tackade för förtroende att leda årsmötet och förklarade mötet 

avslutet. 

 

 

 

Nya ordföranden Eva Sydhoff Henriksen avtackade Ulf Pewe för hans arbete som ordförande i 

föreningen.  

Ulf Pewe tackade den gamla styrelsen för ett gott samarbete under den tid han varit ordförande. 

 

Mötesordförande och mötessekreteraren tackades för arbetet under Årsmötesförhandlingarna. 

 

Vid protokollet 

 

 

Lars Samuelsson                                                  Jan Byström  

Mötessekreterare                                                  Mötesordförande 

 

 

Kerstin Samuelsson                                              Claes Fernström 

Justerare                                                                Justerare 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

       

 

 

 

 

 


